

《单词百科:intermixture是什么意思?intermixture怎么发音?intermixture的解释和用法》

英语单词intermixture是什么意思?intermixture怎么读?intermixture怎么发音?简答网为您整理了intermixture的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



intermixture怎么读

intermixture的读音:[nt 'm kst]

intermixture的意思

1、n.混合，混合物;

intermixture的近义词

1、admixture n.混合;掺和;混合物;附加剂;

- 2、combination n.结合（体）；联合（体）；
- 3、commixture n.混合；
- 4、compound n.化合物，混合物；复合词；有围墙的场地；
- 5、concoction n.调合；混合；调合物；

intermixture的双语例句

1、CaO can hydrolyze excess sludge and the foaming multiple of protein intermixture is higher, but the time of hydrolysis takes longer with low protein content.

CaO水解剩余污泥的效果较好，所制备蛋白质混合液的发泡倍数较高（7.6倍），但所需时间较长，且蛋白质含量不高、CaO用量较大；

2、The results demonstrate that mostly composition of this gall-stones is cholesterol and intermixture with some protean and inorganic calcium salt.

结果表明：此胆结石形体的主要成份为胆固醇，仅含有少量的蛋白质和无机钙盐。

3、To cover risks of intermixture and contamination occurring during the course of transit.

本保险对被保险货物在运输过程中，因混杂、沾污所致的损失，负责赔偿。

4、While rocks are common, cheap, and establish everywhere, the intermixture is huge.

虽然是常见的岩石，廉价，建立世界各地，该合金是巨大的。

5、At one extreme are Hawii and Brazil, where racial intermixture is extensive and continuing, and where racial discrimination is relatively minor.

处于一个极端的是夏威夷和巴西，在那里，种族混合十分广泛，而且正在继续进行，因此，种族歧视较少。（并列句+状语从句）

6、The intermixture of drilled well, which is mainly composed of waste drilling-mud, drilling drainage, cuttings and fracturing flow-back fluid, is the blending contaminants yielded during the exploit and exploration procedure of petroleum and natural gas.

完钻井井场混合液是石油与天然气开采与勘探过程中产生的混合污染物，主要由钻井废弃泥浆、钻井污水、钻屑及压裂作业返排液等组成。

7、 Confirms deterministic function of ice particle diameter and ice-water intermixture height on yielding water temperature flowing from ice melting cistern.

对不同含冰率、不同流量以及不同冰池高度进行模拟分析，得出融冰池出口水温的相关制约因素。

8、 However, they have misunderstood the original works by Karl Marx, which not only causes the law value objectively groundless and becomes a subjective with an intermixture of the good and the bad, but also may be harmful to practices.

持这一观点的学者不仅曲解了马克思原著，使法的价值失去了客观依据，变成了良莠不齐的纯主观性的东西，而且可能在实践中造成危害。

9、 In addition, primary study of surfactant reclaim indicated that the Turkey red oil can be reclaimed from the intermixture by centrifugation under the acidic condition.

初步回收实验表明，磺化蓖麻油在酸性条件下析出，通过离心法可将其从浓缩液中分离出来。

10、 The vacuum slack flow, resulted from surplus energy in large downhill section of liquid pipelines, will cause water hammer, oscillation, cavitation, vapor liquid mixture, and increase the intermixture of batching transportation.

大落差线路存在剩余能量是产生不满流的根本原因，它可能引发水击、振动、气蚀、产生气液混合物以及增大多种液体顺序输送时的混输量等一系列问题。

11、 The joint effects of intermixture to both nauplii and post larva stages were synergism, when the three industry effluents were mixed in equal volumes.

3种废水以等体积混合时，对无节幼体和仔虾的联合毒性表现为协同作用。

12、 Traditional Chemical Polishing is etching aluminum products in intermixture of phosphoric acid, sulfuric acid and nitric acid.

传统的化学抛光是将铝制品在三酸（磷酸-硫酸-硝酸）溶液中浸蚀。

13、 The results indicated that the lowest concentrations of dyeing, electroplating, pesticide effluents and their intermixture, having significant effect on hatch and development of *Penaeus chinensis* embryos, were 1%, 0.4%, 1% and 0.5%, respectively;

结果表明，印染废水、电镀废水和农药废水及其混合物对中国对虾胚胎发育孵化有显著影响的最低浓度分别为1%、0.4%、1%和0.5%。

14、Acting as moderator, the intermixture of strong alkali and weak base can stabilize pH values in the performance and can improve bleaching velocity, as well as the brightness of the pulp.

采用中强碱和弱碱混合物做缓冲剂，可使漂白过程的pH值既不过高，也过低，对提高漂白速度和浆的白度有利。

15、Excess sludge can be best hydrolyzed by the techniques of CaO (25%) and NaOH (5%). The protein content in the intermixture is higher, and the time of hydrolysis is shorter.

将CaO（25%，相对于干污泥的投加量）与NaOH（5%，相对于干污泥的投加量）混合使用的效果最好，不仅水解时间短，而且所得水解液可过滤、蛋白质含量高。

以上是简答网为您整理的intermixture怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于intermixture的用法、intermixture的释义、intermixture的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/intermixture>

